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§ 43  
Valtuustoaloite Pomarkun kunnan toimielinten kokouskäytäntöjen muuttamiseksi 
 
 
 
§ 112 
 
 
Kasvatus- ja opetuslautakunta 14.05.2025 § 40              
 

Kari Nenonen on tehnyt 12.12.2024 valtuustoaloitteen Pomarkun kunnan 
toimielinten kokouskäytäntöjen muuttamiseksi. Hän esittää, että jatkossa kaikki 
kokousasiat olisivat yhdellä esityslistalla ja pöytäkirjalla, eikä enää käytettäisi 
niin sanottuja b-listoja. 
 
Mikäli jokin kokousasia ei ole julkinen, niin asiaan tehdään tarvittavat 
salassapitomerkinnät ja käsitellään sen mukaisesti.  
 
Kunnan toimielimistä ainakin kasvatus- ja opetuslautakunnassa on käytetty b-
listoja. Kasvatus- ja opetuslautakunnan vastaus valtuustoaloitteeseen: 
 
B-listoja on käytetty asioissa, jotka liittyvät päätöksenteon kohteena olevan 
etuun, oikeuteen tai velvollisuuteen (koulukuljetus, oppimisen tuki, 
toimintamaksuista vapauttaminen jne.) ja päätöksenteon yhteydessä on 
käsitelty henkilön terveydellisiä tietoja, perheen sosiaalista asemaa ja niin 
edelleen. On katsottu, että on hienovaraisempaa ja vähemmän huomiota 
herättävää käsitellä asiat omalla listalla. Päälistalla käsittely, vaikkakin rajatuin 
tiedoin, herättää mahdollisesti enemmän yleisömielenkiintoa. Pienessä 
kunnassa yksilöinti voisi olla mahdollista. 
 

Valmistelija  Antti Oikarinen 
 
Esittelijä  sivistys- ja hyvinvointijohtaja Antti Oikarinen 
 
Päätösehdotus Kasvatus- ja opetuslautakunta päättää hyväksyä lautakunnan vastauksen 

valtuustoaloitteeseen ja lähettää sen edelleen kunnanhallituksen ja 
valtuuston käsiteltäväksi. 

 
Päätös Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
Täytäntöönpano   
 
 
Kunnanhallitus 27.05.2025 § 112                         
       
  

 
Kari Nenonen on tehnyt 12.12.2024 valtuustoaloitteen, jossa esitetään, että 
Pomarkun kunnan toimielinten kokouskäytännöissä luovuttaisiin ns. b-listoista, 
ja kaikki asiat käsiteltäisiin jatkossa yhdellä esityslistalla ja pöytäkirjalla. Salassa 
pidettävät asiat käsiteltäisiin asianmukaisin salassapitomerkinnöin. B-listat ovat 
olleet käytössä ainostaan kasvatus- ja opetuslautakunnalla.  
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Kasvatus- ja opetuslautakunta on antanut asiasta vastauksensa. Lautakunnan 
mukaan b-listoja on käytetty asioissa, jotka koskevat yksittäisen henkilön etua, 
oikeutta tai velvollisuutta ja joiden käsittelyssä on ilmennyt terveydentilaan tai 
sosiaaliseen tilanteeseen liittyviä tietoja. Erillisen listan on katsottu vähentävän 
asianomaisiin kohdistuvaa huomiota ja olevan hienovaraisempi tapa käsitellä 
luottamuksellisia asioita pienessä kunnassa. 

 
Lautakunta toteaa, että vaikka päälistalla käsittely olisi mahdollista rajoitetuin 
tiedoin, se voi vaarantaa yksityisyyden suojan.    

  
Valmistelija   
 
Esittelijä  kunnanjohtaja Mikko Airaksinen 
 
Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää esittää kunnanvaltuustolle, että se  

- hyväksyy selostusosan mukaisen selvityksen vastauksena Kari 
Nenosen valtuustoaloitteeseen          
- toteaa valtuustoaloitteen loppuun käsitellyksi 

 
Päätös Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
Täytäntöönpano   
 
 
Kunnanvaltuusto 05.06.2025 § 43                         
      
106/00.01.01/2025        

 
 
Päätösehdotus Kunnanvaltuusto 

 
1. hyväksyy selostusosan mukaisen selvityksen vastauksena Kari 
Nenosen valtuustoaloitteeseen  
      
 2. toteaa valtuustoaloitteen loppuun käsitellyksi 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 
Täytäntöönpano   
 

Kari Nenonen 
sivistys- ja hyvinvointijohtaja, Antti Oirainen 


